
SAK 7/2018  til styremøte SAPT 11.april 2018( 19.juni) 

 

Lønnskompensasjon eller honorar til brukerrepresentantene 

 

Se vedlagte e-post (sak 2) fra Sølvi M. Risøy 

Den problemstillingen SMR tar opp er prinsipielt viktig, men reiser ulike 

problemstillinger. Noen problemstillinger er: 

1. Hva er vanlig i andre fora der brukerrepresentantene deltar? Finnes 

det ordninger og begrunnelser som er sammenlignbare? 

Eksempelvis kan det nevnes at mange ansatte i Bergen kommune 

deltar i ulike råd og utvalg uten å bli trukket i lønn. 

2. Er det brukerrepresentantene som skal fremme slike krav, eller 

organisasjonene de representerer? 

3. Hvilke ordninger har brukerrepresentantene med sine arbeidsgivere? 

Er det slik at arbeidsgiver pr. i dag trekker vedkommende i lønn for 

å delta i et samarbeidsmøte. Alternativt, har arbeidsgiver antydet at 

slikt trekk vil bli gjort? 

 

Forslag til vedtak: 

Med bakgrunn i NNs henvendelse, vil styret be organisasjonene beskrive 

sin praksis og brukerrepresentantene om hvilken politikk arbeidsgiverne 

har på dette området. 


